
Sprawozdanie nr 10/Z/15 
z posiedzenia Zarządu Polskiego Związku Jeździeckiego 

w Warszawie w dniu 29.05.2015 r. 
 

Zarząd Polskiego Związku Jeździeckiego ukonstytuował się w następującym składzie: 

Łukasz Abgarowicz        Prezes Zarządu PZJ 

Henryk Święcicki            Vice -Prezes Zarządu PZJ 

Nemezjusz Kasztelan     Członek Zarządu PZJ 

Wojciech Jachymek        Członek Zarządu PZJ 

Sławomir Pietrzak           Członek Zarządu PZJ 

 
Podczas obrad postanowiono miedzy innymi: 
 
Zarząd Polskiego Związku Jeździeckiego zatwierdził poprawki do Regulaminu Dyscypliny Powożenia. 
 
Zarząd PZJ wyraził zgodę na dodanie następującej imprezy: Mistrzostwa Polski Juniorów i Młodych 
Jeźdźców - Sportowe Rajdy Konne  organizowanej przez Stajnia Koczek  do Kalendarza Centralnego 
PZJ. 
  

Zarząd PZJ podjął decyzję o zorganizowaniu dwudniowego spotkania w Prezesami WZJ w 
październiku 2015 roku.  

Zarząd zapoznał się z dokumentami, które otrzymał od Komisji Weterynaryjnej w związku z 
uchwalonym nowym Regulaminem Weterynaryjnym. Zarząd zapoznał się również z projektem 
odpowiedzi na pisma Komisji Weterynaryjnej.  

Zarząd PZJ powołał na stanowisko Trenera – Selekcjonera w konkurencji Paraujeżdzenie Panią 
Natalię Kozłowską.  

Zarząd PZJ zgodnie zaakceptował fakt przesłania do Delegatów PZJ na Sprawozdawczy Walny Zjazd 
Delegatów PZJ oraz Prezesów WZJ nagrania z przebiegu obrad Sprawozdawczego Walnego Zjazdu 
Delegatów PZJ, które odbyło się w dniu 18.05.2015 roku i uznał, że ta formuła wyczerpuje w tym 
przypadku pojęcie upublicznienia nagrania. 

Zarząd PZJ szeroko przedyskutował kwestię kosztów, płatności i funkcjonalności programu Artemor. 
Rozważano prawidłowość zawarcia umowy, kwestię braku zleceń, rozliczenie w okresie kwecień 
2013- maj 2014 kwoty 320 tys.zł w oparciu o liczbę przepracowanych godzin. Dyskutowano o 
zasadności zapłacenia części z kwoty 177 612,16 zł wynikającej z aneksu zawartego w listopadzie 
2014. Zapoznano się z wyjaśnieniem, że do pełnej oczekiwanej funkcjonalności systemu, w tym 
rejestracji „on line” należy przewidzieć jeszcze około 100 tys.zł ponad wspomniane kwoty. 
 
Zarząd PZJ postanowił o przeprowadzeniu przez zewnętrzną firmę audytu funkcjonalno-kosztowego 
dotychczasowych prac wykonanych przy systemie Artemor przez firmę Fild.NET Sp.z o.o.. 
Zarząd PZJ postanowił o nie zapłaceniu części kwoty wnioskowanej po ostatnim spotkaniu pomiędzy 
Prezesami PZJ i Fild.NET. Sp z oo. 

Zarząd PZJ wysłuchał sprawozdania z GA i Sport Forum w Lozannie 

 


